
ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

m

	

—

	

—","

	

5m

n
:_ ---

	

-

Országgyű lés Hivatala

irományszám :

	

(3,(~

Érkezett : 2017 JAN 2 6,

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 .
(II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kíváno k
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások miniszterének,

„Nincs elég ápoló, kik lesznek a betegek mellett?”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A Magyar Rezidensszövetség legfrissebb adatai szerint 2016-ban 4000 ápoló hiányzott a
kórházakból. Ez a helyzet azért rendkívül kritikus, mert ahogy a szövetség felhívta rá a
figyelmet, ha "az ápolószemélyzet minden tagjára eggyel több beteg jut, a betegek halálozás i
aránya 7 százalékkal emelkedik, ha 10 százalékkal n ő a képzett ápolók száma, 7 százalékka l
csökken a halálozási ráta." A kórházi fertőzéseket is 50-70%-al lehetne csökkenteni, ha lenn e
megfelelő számú ápoló személyzet. Vagyis az adatokból kit űnik, hogy a szakemberhiány
nagyon komolyan veszélyezteti a biztonságos betegellátást . Kérem ezért Miniszter Urat ,
hogy tisztázza a következ ő kérdéseket :

Hogyan kívánja a kormány elérni, hogy a kórházakból hiányzó 4000 ápolói állá s
betöltésre kerüljön?
Tervezi-e a kormány, hogy kiszélesíti az ápolók szakmai kompetenciáját? Ha igen,
milyen új feladatokat bíznának rájuk?
Ha többletfeladatokat bízna a kormány az ápolókra, kik fogják ápolni a betegeket ?

Várom megtisztelő válaszát!

	

Tisztelettel :

Budapest, 2017. január 26
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Független országgyűlési képviselő
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